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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 1.8.2018  

 
 

Tomko: 

Interpelácia je na plastové kontajnery, na triedený odpad, papier, sklo, plasty. Chcel by som sa 

spýtať, ako sa osvedčili na tých sídliskách. Do dvoch som sa tak nazrel jak to tam vyzerá, či je 

tam skutočne sklo a sklo som tam nenašiel, našiel som tam všetko možné iné. Takže, jak sa to 

kontroluje a či to skutočne má svoj efekt.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade kontajnerov na triedený odpad na sídliskách a osvedčenie sa. Prv, než sa k tomu 

vyjadrí alebo dám slovo pánovi Davalovi za technické služby, len uvediem k tej poznámke, 

čo si povedal pán poslanec, že sa tam neobjavuje veľa toho skla v časti určenej práve pre sklo. 

Je to samozrejme záležitosť nás občanov. Máme zase aj dobré referencie z iných častí mesta, 

kde ľudia separujú odpad, alebo snažia sa ho separovať. Takéto dobré skúsenosti máme 

hlavne v domových častí na vojenských lúčkach, takže poprosím predsa o vyjadrenie pána 

Davalu.  

 

Davala: TS 

K tým kontajnerom musím povedať toľko, že po dohode s Naturpackom, s firmou Natur-

Pack, sme zakúpili 30 ks kontajnerov plastových na separovaný odpad sklo, papier, plasty, 

ktoré boli rozmiestnené po meste. Tým pádom vytvorili sme nových 10 zberných stanovíšť na 

separovaný odpad. Musím povedať a už bolo povedané, že zatiaľ my, čo kontrolujeme 

a robíme vývoz, na tých nových stanovištiach robíme 3x týždenne už vývoz, lebo hlavne 

plastový kontajner je plný. Musím povedať, že áno, objavujú sa tam aj nejaké iné veci, len tie 

iné veci, ako sklo napr., kde je určené sa objavovali aj v minulosti a pre porovnanie to 

množstvo poviem znečistenia, alebo umiestnenia iného odpadu načo je určený je podstatne 

menší jak bol začiatkom, keď sme začali praktizovať separovaný zber. Len bohužiaľ, to my 

sme občania, ale môj názor, áno, oplatilo sa to, dobre sa to uviedlo, chceme ďalej pokračovať.  

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 


